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Abstract (en)
A cutter with a cutter-blade mounting which is guided longitudinally displaceably and is tension spring-loaded in the direction of the hollow cutter
handle comprises a stationary holding and guiding element (18) which is displaceably received by the handle sleeve of substantially rectangular
shape in cross-section. Side elements (16), which enclose the blade (12) between them, are held against the holding and guiding element (18)
under tensile load via a tension spring (31). They are guided longitudinally displaceably via guiding ribs which engage in slots (22, 23) formed on
the holding and guiding element (18). One side element (16) is provided with fitting pins (38, 39) which engage in bores (40, 41) of the holding and
guiding element (18) in order to fix said side element. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Messer mit einer längsverschieblich geführten, in Richtung des hohlen Messergriffes zugfederbelasteten Messerklingenhalterung umfaßt ein
stationäres Halte- und Führungselement (18), das von der im Querschnitt im wesentlichen rechteckförmig ausgebildeten Griffhülse verschieblich
aufgenommen ist. Über eine Zugfeder (31) sind Seitenelemente (16), die die Klinge (12) zwischen sich einschließen, unter Zugbelastung an dem
Halte- und Führungselement (18) gehalten. Sie werden über Führungsrippen, die in an dem Halte- und Führungselement (18) ausgebildete Nuten
(22, 23) eingreifen, längsverschieblich geführt. Ein Seitenelement (16) ist mit Paßstiften (38, 39) versehen, die zu seiner Fixierung in Bohrungen (40,
41) des Halte- und Führungselementes (18) eingreifen.
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